



Dubai International Private School - BR.

DIPS, in partnership with parents and community, strives to ensure all students are digitally literate, lifelong learners, productive citizens and nurture their well-being in an inclusive learning environment.

“Empowering Minds, Inspiring Hearts, Shaping the Future”

“تمكين العقول، إلهام القلوب، تشكيل المستقبل”



التاريخ 2026/08/20

جانب أولياء الأمور الكرام

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،،

نتمنى أن تكونوا قد استمتعتم بالاجازة الصيفية وقضيتم أوقاتاً ممتعة .

وعليه نود تذكيركم باستمرار إجراءات التسجيل للعام الدراسي 2026-2027 وندعو جميع الذين تخلفوا عن إجراء التسجيل في الفترة السابقة للاسراع في إعادة تسجيل أبنائهم حتى يضمنوا أماكنهم للعام الحالي حيث تبدأ الدراسة صباح يوم الإثنين 2026/08/31 .

أوقات التسجيل من الساعة 8:00 صباحاً وحتى الساعة 14:00 بعد الظهر من يوم الإثنين 2026/08/24 الى يوم الخميس 2026/08/27 ويوم السبت الموافق 2026/08/29 من الساعة 8:00 الى الساعة 14:00 بعد الظهر .

وسيتم تسليم الكتب والزي المدرسي للذين استكملوا إجراءات التسجيل .

مع الاحترام

الإدارة

Dear Parents,

We hope you had an enjoyable school break and spent a wonderful time with your families.

We would like to remind you that the registration process for the 2026–2027 academic year is still ongoing. We kindly urge all parents who have not yet completed the registration process to do so as soon as possible to secure their children's places for the upcoming school year. Please note that classes will commence on **Monday, 31 August 2026**.

Registration hours are from 8:00 a.m. to 2:00 p.m. on:

- Monday, 24 August 2026, through Thursday, 27 August 2026
- Saturday, 29 August 2026

Textbooks and school uniforms will be distributed to students who have completed all registration requirements.

Thank you for your cooperation, and we look forward to welcoming our students back for a successful academic year.

Best Regards,
DIPS Administration



MINISTRY OF EDUCATION

Licensed by UAE Ministry of Education (2/719) - DIPS-AI Quoz is a **NEASC** Accredited School
Tel.: 04/3385530, 04/3380370, Fax: 04/3380008 - P.O. BOX: 125676 / Dubai - United Arab Emirates,
Email: email@mydischool.com - Website: www.dips-alquoz.ae